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Írásbeli kérdés

„Termőföld használati jog a mezőgazdasági iskolának" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Gráf József miniszter úrhoz .
A kérdésre írásban kérem válaszát .

Tisztelt Miniszter úr!

A Nemzeti Földalapkezelő Szervezetnél (2005 . január 20-án eljutatott I-202/2005. sz .
levelünkben) kértük termőföld használati jog biztosítását a putnoki Serényi Béla Gimnázium,
Mezőgazdasági Szakközépiskola és Kollégium részére .
Kérelem indokaként a mezőgazdasági szakmacsoportban megvalósuló szakképzés terén a
szakmai gyakorlat megszervezését, illetve gyakorlat tárgyi feltételeinek biztosítását jelöltük
meg.

A Nemzeti Földalapkezelő Szervezet elnökével Gyárfás Ildikó a Borsod-Abaúj-Zemplén
Megyei Közgyűlés korábbi elnöke személyesen beszélt, kérve az ügy sürgős elintézést,
miután első levelünkre nem érkezett semmilyen válasz .

A 2005. évi földalapú támogatást már a putnoki Serényi Béla Gimnázium, Mezőgazdasági
Szakközépiskola és Kollégium igényelte meg, amit az állami szervek folyósítottak,
köszönhetően annak is, hogy a gyöngyösi Károly Róbert Főiskola Fleischmann Rudolf
Kutatóintézetének kutatási feladatait a putnoki iskola átvette, a fenntartható gazdálkodás és a
termésminőség meghatározásában folyamatban lévő kutatási területen pedig nyomonkövetést
végez.

A döntések meghozatala érdekében az Nemzeti Földalapkezelő Szervezetnek újabb leveleket
küldtünk, (111-2 .121/2005. sz. levél; 111.-1 .630/2006. sz. levél; 111 .-1 .630-2/2006 . sz. levél)
augusztus 28 . napjáig összesen négyet, amelyekre válasz a mai napig nem érkezett .

Ez idő alatt megbeszélés folyt Karsai József (FVM) úrral, Mihó Margittal, az NFA
osztályvezetőjével, dr . Magda Sándor bizottsági elnökkel, valamint az NFA B .-A.-Z . Megyei
Területi Irodájának vezetőjével . Érdemi válasz továbbra sem született .



2006. novemberében az NFA kiírta az értékesítési pályázatot az általunk megigényelt
területre, amelyet méltánytalannak tartok, hiszen a közel két éve benyújtott igénnyel
kapcsolatban döntés nem született, írásbeli válasz nem érkezett, továbbá az értékesítési
szándékról nem értesítettek .

A termőföld-terület használatának ügyében született utolsó levelünk (111 .-1 .630-4/2006. sz .)
2006. november 28 . napján kelt, amelyre szintén nem érkezett válasz, ezért a földművelésügyi
és vidékfejlesztési miniszternél felügyeleti eljárást kezdeményeztünk ez év november 29 .
napján kelt levelünkben, amelyre nem kaptunk választ, s így döntés sem született ezen ügyben

Kérdezném Miniszter Urat, mi lesz a sorsa eddigi egyoldalú levelezésünknek;
reménykedhetünk-e abban, hogy a putnoki Serényi Béla iskola az igényelt földterület
használati jogát a leveleinkben jelölt indoklás alapján megkapja, s ez által a megfelelő
színvonalon tud működni?
Továbbá kérdezném Miniszter Urat, reménykedhet-e a levélben jelölt Gömör-Bábolna
Gazdaképző és Térségi Agrárfejlesztő Központ Alapítvány a további eredményes
működésben?

Budapest, 2006 . december 21 .

Tiszteletté : Dr. Ódor Ferenc
országgyűlési képviselő
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